
Ordinarie arsstimma fér Kumla Fritidsomrades samfallighetsférening

Tid: 2025-06-15 kl. 10:00
Plats: Sjdborgsbadet

Stamman 6ppnades av Annelie Maller.

1. Upprattande av réstlangd

Narvarolistan upprattades — medlemmar fran 18 fastigheter var narvarande (25 personer).
En fullmakt lamnades in.

2. Val av métesordférande

Till métesordférande valdes Marcus Fahlén.

3. Val av mG6tessekreterare

Till métessekreterare valdes Eva Lindstrém.

4. Val av tva justeringsman tillika réstraknare

Till justeringsman valdes Annelie Méller och Simon Larsson.

5. Fraga om kallelsen till métet har skett enligt stadgarna

Kallelsen gick ut den 31 maj. Stamman fann att kallelsen till métet hade skett enligt
stadgarna.

6. Styrelsens verksamhetsberattelse samt verksamhetsplan for kommande ar

Eva Lindstrém gick igenom verksamhetsberattelsen och verksamhetsplanen.

Fragor och synpunkter:
Forslag om att installera vattenmatare vid varje fastighet for att faststdlla vilka som
emellanat tappar stora mangder vatten och darmed orsakar stopp.



Fraga om det gar att bestalla tankbil med vatten fér den som vill fylla en pool (information
finns i valkomstbrevet).

Fraga om laget med utbyggnaden av kommunalt vatten, ingen tidsplan finns fér vart omrade
for narvarande i awaktan pa att kommunen ska faststalla en ny vattenplan. Synpunkt fran en
mediem om att styrelsen inte ska agera i fragan da manga ar emot en tvangsanslutning.
Styrelsen agerar Over huvud taget inte i nagot avseende i fragan.

Ett par medlemmar foreslog att vi alltid ska ha fasta datum fér staddag och arsmdte,
exempelvis tredje lérdagen i maj for staddag och en viss helgi juni for arsmétet. Detta skulle
underlatta sa att fler medlemmar kan planera att vara med.

Fraga om det ar mdjligt att paverka vilka uppgifter som prioriteras pa staddagarna — gar det
att féresla rensning i vissa omraden ochi sa fall senast nar?
Svar fran styrelsen att det gar bra att komma med forslag infér varje staddag.

Fragor och synpunkter framfordes om den rensning och galilring som har pab6rjats av den

gemensamma marken pa Harads-Kumla 1:13, bland annat skogsomradet mellan

Bofinksvagen och Sjéborgsvagen. Det uttrycktes oro fér att det kommeratt bli skévling. Tas
hansyn till naturmiljon?
Svar fran styrelsen att gallringen ska gGras enligt en skétselplan som tas fram.

7. Ekonomisk redogGrelse

Annelie Maller gick igenom arsredovisningen.
Utgifterna fér dricksvattnet har varit h6gre an normalt pa grund av att pumpen till ett av
borrhalen behévde renoveras och att flera delar till den ena Radonetten behévde bytas ut.
Totalt sett 6versteg dock intaékterna utgifterna och vi hade ett plusresultat for aret pa 60 335
kr.

En fraga stalldes om styrelsen kommer att fortsatta med planerade byten av

avstangningskranar till dricksvattnet — en sadan post saknas i férslaget till budget. Svar fran
vattengruppen att de flesta kranar som varit daliga nu ar utbytta och att vi i fortsattningen
byter vid behov.

8. Revisionsberattelse

Annelie Moller laste upp revisionsberattelsen som ar undertecknad av féreningens revisor

Agnetha Gindemo Holmgren.



9. Ansvarsfrihet fér styrelsen

Stamman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet.

10. Styrelsens fdrslag till arsavgifter

Stamman beslutade att halla arsavgifterna of6randrade, det vill saga 5 SOO kr for

permanentboende och 3 790 kr for fritidsboende.

11. Styrelse- och revisorsarvoden

Stamman beslutade att det inte ska utga nagot arvode till styrelse och revisorer.

12, Val av styrelseledaméter, suppleanter samt styrelseordférande

Marcus Fahlén laste upp valberedningens forslag till nya och omvalda styrelseledaméter och

suppleanter. | fraga om ordférande féreslog valberedningen att styrelsen far mandat att utse
en ordférande.

Stamman réstade jai enlighet med valberedningens férslag:

Till styrelseledamdter vaides:
Annelie Moller, 2 ar (omval)
Stefan Westergren, 2 ar (omval)

Till suppleanter valdes:
Johan von Walden, 1 ar (omval)
Simon Larsson, 1 ar (omval)

Kvarstaende i styrelsen med 1 ar kvar ar:
Steven Nordlund
Hans Hamilton
Eva Lindstré6m

Stamman uppdrog at styrelsen att utse en ordf6rande inom styrelsen.

Ett forslag framférdes om att valberedningen lagger ut sitt forslag pa hemsidan innan
arsmotet. Valberedningen lovade att fors6ka ordna detta nasta ar.



13. Val av revisorer samt revisorssuppleanter

Till revisor valdes:

Agnetha Gindemo Holmgren (omval 1 ar)

Till revisorssuppleant valdes:
Adrian Westman (omval 1 ar).

14, Val av valberedning

Till valberedning valdes:
Marcus Fahlén (omval)
Inger Ekman (omval)

15. Anmalda évriga fragor och motioner

Inga motioner har kommit in och styrelsen har inte anmdait nagra 6vriga fragor.

16. Tid for justering av arsmétesprotokollet

Tid fér justering av protokollet bestamdes till senast den 29 juni.

17. Métets avslutande

Ordf6randen avslutade mG6tet.
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